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Radny Rady Miasta Wloclawek

Wtoctawek, dnia 5 sierpnia 2020 roku

Szanowny Pan

Marek Wojtkowski

Prezydent

Zawracam siq z uprzejmE pro5bq w imieniu mieszkafc6w budynku przy

ul. Kaszubskiej4 o podjqcie i realizacjq zadania drogowego polegajEcego na

zmianie nawierzchni zatoczek postojowych dla samochod6w osobowych na

tzw. ptyty azurowe, kt6re zapewniq wsiqkanie w6d opadowych w grunt.

Brak odprowadzania deszcz6wki pojawit siq okoto 3 - 4 lata temu, gdy

przeprowadzono modernizacjq nawierzchni ulicy Kaszubskiej, w wyniku ktorej

podwy2szyt siq poziom ulicy wzglqdem poziomu zatoczek. Przy intensywnych

opadach deszczu przy braku odprowadzania wody w zatoczkach przez dtugi

czas stoi woda co uniemozliwia swobodne korzystania z zatoczek postojowych

przez mieszkaric6w bloku przy ul. Kaszubskiej 4 i innych.

Wsiadanie do samochod6w stojqcych w wodzie jest niejednokrotnie nie

mo2f iwe. Taki stan rzeczv, r6wniez ujemnie wptywa na stan techniczny

samochodu a przede wszystkim ogumienia.

W zwiqzku z powy2szym zwracam siq o pozytywne rozpatrzenie pro6by

mieszka6c6w budynku ul. Kaszubskiej 4 i realizacjq w/w przedsiqwziqcia w b/r
jeszcze przed sezonem zimowym.

Przypomnq,2ewfw zadanie zrealizowano w ubieglych latach przed budynkiem
Kaszubska 3 i sqdzitem, 2e bez przypominania nastqpne zatoczki beda podnoszone

ale zawiodlem siq.

W przypadku braku Srodk6w finansowych w b/r uprzejmie proszq ujqcie w
planach finansowych bud2etu miasta Wtoctawek na rok 202I powy2szej

inwestycji drogowej.

W zalagz?niu zdiecia obraSuiace zalane zotgczki prqv ul, Kavubskiei 4 przv

umiarkowdnvch opadach deszczu.
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